
Samrådsmötet i Sjövillan den 8/8-22 

Närvarande representanter från SKPF, PRO och SPF 

 

# Torghandeln, Vad har hänt med handeln under sommaren? 

 

# Trafikfrågor, Håkan Karlsson lovade att redovisa på detta möte om hur 

betalparkeringen runt IDAS brygga har gått under sommaren samt uppföljning 

av tidigare frågor från förra mötet. 

 

# Haganäsets kaffe, en samlingspunkt som är stängd. Varför är den det? 

 

= Vi vill veta lite mer om omflyttningen av boendet på 29an. 

 

= Hur ”lätt” är det att få plats för en dement person på Haganäset i dag? 

 

= Corona kommissionens slutsatser, har det haft någon påverkan på 

arbetssättet på Haganäset och hemtjänsten? 

 

# Hur långt har utvecklingen gått med den digitala utvecklingen i hemtjänsten? 

 

# Hur går det med byggplanerna i Karlsborgs kommun, exempelvis runt 

Rödesunds torg, vad har hänt? En intressant fråga är också försäljningen av 

hyresrätter i kommunen? 

 

Leif Brodd   

Ordf. 

 


